
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-02-04, § 8 

 

 Tid: 4 februari 2009 kl 16.00 –  16.30 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 11 februari 2009 

  

 

Ulla Hamilton (m) Malte Sigemalm (s) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande  

 

Hugo Nordenfelt (m) 

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Malte Sigemalm (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy  tjänstgörande 

Nils Ingelström (m)  

Aysin Hartzell (m)  

Björn Gülich (m)  

Harald Eriksson (m)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s) tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (s) tjänstgörande  

Fredrik Canerstam (s) tjänstgörande  

Charles Berkow (mp) tjänstgörande  

  

 Förhinder har anmälts av Åsa Romson (mp) vice ordförande, ledamöterna Karin 

Karlsbro (fp), Eva Louise Erlandsson Slorach (s), Ulla Jöhnk (s), Godfrey Etyang (s) 

samt av ersättarna Gustav Åkerblom (fp), Anders Broberg (kd), Carina Paulsson (s) 

och Tina Kratz (v). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 
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Projektet Navet - Effektiviserad informationsförsörjning i Stockholms stad 

Dnr 2008-014245-217 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker kommunstyrelsens förslag till 

 effektivisering av informationsförsörjning och som svar på remissen överlämnar 

 förvaltningens utlåtande till kommunstyrelsen. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 26 januari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut.  

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ordföranden Ulla Hamilton (m) och ledamöterna Hugo 

Nordenfelt (m), Lena Bring (m), Torbjörn Erbe (m), Daniel Valiollahi (m), Per Ola 

Bosson (m) och Helena Levy (m), enligt följande:  

 

Vi instämmer i förvaltningens synpunkter och vill särskilt lyfta fram att 

integritetsaspekter och eventuella sekretessfrågor måste hanteras på tillfredställande 

sätt. För att e-arkivet ska bli en verklig resurs krävs att en så stor del som möjligt av 

stadens information samlas där. Därför vill vi understyrka vikten av att alla stadens 

verksamheter kommer med i projektet.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


